
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 8/2012

2.6. klo 18
Coffee House

Paikalla olivat seuraavat johtokunnan jäsenet: Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Kaisa 
Peltonen, Anne Välipakka, Antti Poikola.

1. Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18:46. Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Anne Välipakka.

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

5.   Ilmoitusasiat

5.1  Ajovaate- ja huivitilaukset
Newlinen seuravaatteet ovat tulleet ja jakaminen alkaa. Trimtexiltä ei ole vielä saatu tarkkaa 
toimitusaikaa. 

5.2  Keskustan liikennesuunnitelma
Antti Poikola kertoi keskusteluistaan liikenneinsinööri Timo Vuoriaisen kanssa 
liikennesuunnitelman uudelleenvalmistelusta. Ramboll ei enää osallistu päivittämiseen, koska 
projekti on päättynyt, mutta jotain suunnitelman kehittämistä pyritään tekemään. Pyöräilyn 
toimenpideohjelma myös suunnitteilla. Liikenne-sähköpostilistalle pyritään jatkossa saamaan 
ajoissa tietoon ja kommentoitavaksi uudet pyöräilyyn liittyvät suunnitelmat. Tähän liittyy myös 
JYPSin "kaavakoulu", jossa neuvotaan pyöräilyvaikuttamista. Koulutus pidetään 13.6. klo 18. 
Syksymmällä on tarkoitus järjestää isompi palaveri, johon kutsutaan myös kaupungin edustajia.

5.3  Jalankulku- ja pyöräteiden valtakunnallinen suunnitteluohjeistus
JYPS jätti yhteistyössä HePon kanssa pyydetyt kommentit ensimmäisistä luvuista. Niistä on vielä 
vaikea sanoa mitään dokumentista kokonaisuutena. Asiaan palataan monta kertaa tuonnempana.

5.4  I Cycle JKL -tuotteet
Uudessa tilauksessa on noin 300 paitaa, noin vajaat puolet ennakkotilausten perusteella, loput 
ylimääräisiä. Pyritään jakamaan ainakin suurin osa paidoista kesäkauden avajaisissa 9.6., Kangas-
tilaisuudessa 10.6. ja MTB Marathon Laajavuoressa 16.6. Teknisten paitojen hinnat ovat nousseet 
kesken kaiken, joten niiden hintaa on jatkossa nostettava. Suunniteltiin uusiksi hinnoiksi 12 ja 17 
euroa. Jäsenkampanjaa, jossa saa paidan ja jäsenyyden pakettihintaan, pidetään voimassa vielä em. 
kolmessa tapahtumassa.

5.5  Pyöräilyviikosta
Jälkipalaveri pidetään ensi tiistaina 5.6. Wilhelmiinan konditoriassa kello 13:00. Liikenneviraston 
päätöstä avustuksesta odotetaan lähipäivinä.



5.6  Pyöräretkikalenteri sekä uusien jäsenten ilta ja kesäkauden avajaiset
Tänä kesänä on paljon uusia avauksia kunto- ja retkipyöräilytapahtumiksi. Perusrunko alkaa olla 
valmis, erilaista tarjontaa on paljon. Kävijämäärät eri tapahtumista pitäisi kerätä ylös. Suunniteltiin 
kunto- ja retkipyöräilyynkin samantyylistä taulukkoa, mitä maantie- ja maastolenkeillä käytetään. 

Uusien jäsenten ilta: Kello 9 lähtee Matti Purojärven vetämänä ensimmäinen maastoporukka kohti 
mökkiä. Muut lähtevät kello 12; Teemu johtaa maastopyöräkurssilaisia, Antti Poikola vetää 
retkiporukkaa. Maantieporukan kohtalo on vielä avoinna. Autokuskia tarvitaan tapahtumaan 
kuskaamaan pakettiautolla tavaroita, kuten muutakin talkooapua järjestelyihin. Teemu ja Henna 
lähettävät vielä henkilökohtaisen sähköpostikutsun uusille jäsenille.

5.7  Pyöräilyn superviikonloppu 16.-17.6.
JYPS:in osalta supistuu yhteen tapahtumaan eli MTB Marathon Laajavuoreen 16.6., koska SM-trial 
on jouduttu perumaan järjestäjäpulan vuoksi. Marathonin reitti vielä osin mietinnässä. La 16.6. 
tarvitaan paljon talkooväkeä, tervetuloa! Torstaina 14.6. järjestetään Ride Cupiin kuuluva 
Laajavuoren MTB-enduro, sunnuntain SM-enduro on EBA:n vastuulla. Kesän isoimmat 
kisajärjestelyt JYPSin osalta ovat tänä kisaviikonloppuna. Perjantaina 8.6. pidetään 
suunnittelupalaveri kisoista. 

5.8 Ortlieb-yhteistilaus
JYPS teki jälleen yhteistilauksen melontaseura MeVin kanssa Ortlieb-tuotteista. JYPS:in tilauksen 
arvo oli noin 1500 €. Tuotteet ovat saapuneet ja osa jo jaettu tilaajillekin.

5.9  Huoltokurssi
Tilakysymys ratkaisematta ja sen mukana aikataulut. Kunnon tilaa ei ole tullut vastaan. Kysellään 
lopetetuilta paloasemilta, niillä olisi sopivaa tilaa, mutta onko niitä mahdollista käyttää, onkin sitten 
eri juttu.

6.   Talous- ja jäsenasiat
6.1  Talous- ja jäsenkuulumiset
Tilillä on rahaa selvästi aiempaa vähemmän, koska lähes kaikki kevään suuret laskut ovat menneet 
maksuun. Kaupungin 10 000 euron avustus Pyöräilyviikolle on tulossa lähiaikoina. Jäseniä 
jäsenrekisterissä jo yli 300, tähän mennessä maksaneita noin 230. 

6.2  Tiedoksi laskut ja maksut

Mauri Keinänen Pyöräilyviikon avajaistapahtuman matkakulut 67,90 €

Newline Seuravaatteita 573,3 €

Jyväskylän kaupunki Juniorikoulutusta varten koulutustilat 61,50 €

Cameleon paino Endurojoukkuevaatteiden painatus 225 €

Expert Asa Uudet radiopuhelimet 271 €

 Newline Seuravaatteita 772,24 €

Teemu Tenhunen Pyöränhuoltotapahtuma JAO:lla, eväät 33,53 €

Teemu Tenhunen Pyöräilyviiko, pakettiauton parkkikuluja 13,20 €

Anne Välipakka Pyöräilyviikon tuunauspajan tarvikkeita 72,15 €

North West Import Ortlieb yhteistilaus 1394,25 €

Anne Välipakka Yliopiston pyöränhuoltotapahtuman ulkorenkaat 33,90 €



Anne Välipakka Pyöräilyviikko palkitsemiset, kehykset 19,98 €

Anne Välipakka Pyöräilyviikon lupa poliisilta 21 €

Anne Välipakka Pyöräilyviikko, eväitä 22,01 €

Teemu Tenhunen Palkkio pyöränhuoltotapahtumista JAO ja kotital. op 115 €

Esa Rantakangas Palkkio pyöränhuoltotapahtumista JAO ja kotital. op 110 €

Teemu Tenhunen Johtokunnan kokouksen 8/2012 kahvitus 32,6

YHTEENSÄ 3838,56

7.  Työkorvaukset pyöränhuoltotapahtumista
Tässä kohden Teemu Tenhunen ja Esa Rantakangas jääväsivät itsensä, joten Antti Poikola toimi 
puheenjohtajana ja Kaisa Peltonen sihteerinä. Päätettiin maksaa korvauksia samoilla periaatteilla 
kuin viime vuonna. Siis seuraavasti: Päätettiin korvauksista ylimääräisten, yrityksille ja yhteisöille 
tarjottavien maksullisten tapahtumien järjestämisestä. Palkkioina maksetaan tekijöille 10 € / tunti ja 
yhteensä enintään puolet yrityksen maksamasta korvauksesta. Toinen puoli jää seuralle. Koskee 
vain yrityksille tarjottavia tapahtumia, joista saadaan erillinen korvaus.

8.  Muut esille tulevat asiat
Torstaina 7.6. Kaisa Peltonen menee jälleen opettamaan maahanmuuttajille pyöräilyä. Seura saa 
tapahtumasta pienen korvauksen.

Keskusteltiin myös jäsenpalveluiden kehittämistä. Kehitettäväksi ja ideoitavaksi tuli mm. seuraavia 
asioita:

• Jäsenkortin tarve/mahdollisuudet 
• Uusien jäsenien liittäminen automaattisesti haluamilleen postituslistoille
• jaettu Google Docs -dokumentti kehitysideoista ja tekemättömistä töistä. 

9.  Seuraava kokous
Pidetään perjantaina 29.6. kello 17:00 Wilhelmiinan konditoriossa.

10.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 20:49.

Teemu Tenhunen   Esa Rantakangas Anne Välipakka
Puheenjohtaja Sihteeri Pöytäkirjantarkastaja

Antti Poikola
Puheenjohtaja (kohdassa 7)

Kaisa Peltonen
Sihteeri (kohdassa 7)


